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Abstract (en)
The present invention relates to a liquid sprayer having a cylinder and a piston, wherein, in order to increase a spraying time period and to simplify
the construction thereof, such an arrangement is adopted that the piston stroke is designed to be longer, and, when the stroke is longer, loosenesses
of a spray head, the piston and the like are avoided and liquid is sprayed with a stable operation. The liquid sprayer comprises: an erected wall
engaged with the top portion of the cylinder and mounted on the outer or inner side of the mouth-neck portion; a guide tube connected to the bottom
end of the erected wall, surrounding the erected wall from outside and being erected at a predetermined interval from the erected wall; and a slidable
tube formed on a member at the side of moving the piston and coupled into the interval formed between the erected wall (17) and the guide tube in
a manner to be movable vertically. The slidable tube is guided by the guide tube, so that, even if a stem is longer, the slidable tube can be vertically
operated in a stable manner. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un atomiseur de liquide comprenant un cylindre et un piston, et dans lequel, pour augmenter le temps d'atomisation et pour
simplifier la constitution dudit atomiseur, les éléments sont conçus de façon que la course du piston soit plus longue, et que, même si la course
du piston est plus longue, on n'ait aucun jeu de la tête d'atomisation, du piston ou d'un élément semblable, et que le liquide soit atomisé de façon
régulière. L'atomiseur de liquide comprend une paroi verticale dans laquelle s'engage la partie supérieure du cylindre et qui est montée sur le côté
extérieur ou intérieur de la partie embouchure-col; un tube de guidage relié à l'extrémité inférieure de la paroi verticale, entourant la paroi verticale et
se trouvant à une distance prédéterminée de la paroi verticale, et un tube coulissant formé sur un membre placé du côté du déplacement du piston
et monté dans l'espace séparant la paroi verticale (17) du tube de guidage, de sorte qu'il puisse se déplacer verticalement. Le tube coulissant est
guidé par le tube de guidage de sorte que, même si la tige est plus longue, ledit tube de guidage peut être déplacé verticalement de façon régulière.
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